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Møtereferat Studentrådet IE 
 
 
Sted: Gamle elektro, møterom G108 og digitalt på teams 
Tid: 16:15-18:00   
Dato:  30.08.22  
 
Til stede: Odd Arne Fosse (FTV), Joel Taro Mørlin (FTV), Didrik Nohre Lønvik 

(FTV), Magnus Dag Oseid (FTV), Pål Djuve Vambheim (IDI), Cecilie Torp Dahl (IEL), 

Tor Martin Flø Gustad (IEL), Sondre Sand (IIKG), Thale Eliassen Fink (ITK), Eirik 

Sebastian Runshaug (IES), Anette Abrahamsen (LUR), Henrik Bråthen (IIR), Hannah 

Fagerli Ranheim (IEL), Astrid Hilling (AU), ), Tuva Nordbø (IDI), Lars Blütecher Holter 

(IDIG), Lars Kristian Lerås Furhovde (IES), Sander Watland Nordvik (IESG), Martin 

Guldahl (IMF), Emil Bragstad (IIK), Sigrid Blystad (IIKG), Kristoffer Ngai Ulvahaug 

(IIR) 

Frafall: Torbjørn Birkenes (IIK), Maiken Aurora Andersen Gjerdseth (ITK) 

Møteleder: Joel Taro Mørlin 

Referent: Kristin Eggen 
 
Saksliste: 
Møteinnkalling 30.08.22 ble godkjent. 
 
Runde rundt bordet:  
Presentasjon og hva har dere gjort siden sist?  
IEL, Tor Martin, Jobber med å finne KTV for 1.klasse Eldig 

Jeg heter Hannah og er ITV på IEL, andre semester. Dette er Cecilie, hun er ny ITV 

på IEL og tar over for Elise.  

Siden sist har det ikke skjedd så mye enda. Jeg har hatt et erfaringsoverføringsmøte 

med Elias som er ny ITV på EPT og Cecilie, og vi har begynt smått å planlegge hva 

vi skal gjøre denne høsten. Vi holder på å rekruttere ny KTV til første klasse EMIL og 

Elias jobber med å finne en ny KTV til 4 klasse master Energi og Miljø. Uten om det 

har vi planlagt første åpent kontor med oppstart førstkommende fredag, og har fått 

rekvisisjon av instituttet til å handle inn til dette. Vi starter opp med kontaktmøte 

første mandag neste måned.  

 
 



IDI, Introduksjon av nye ITVer Tuva og Erling samt eksisterende ITV Pål 
Arbeid før møtet. Nye arbeidsflater i A-blokka og koordinering med linjeforeninger. 

Bistand med undersøkelse av validitet knyttet til eksamensform etter 

eksamensperioden vår 2022 

IES, Eirik, har klaget på at det tar lang tid for masterstudenter å få tildelt lesesal-

plass. Avtalt tid for å ha åpent kontor sammen med ITV-er for ITK.   

Lars Kristian, satt meg inn i min rolle som ITV. Begynt å se på en sak om utvidelse av 
identitetsareal for elektrobachelor. Startet valg av nye KTV-er. 

IMF, Johanne og Martin (ny IT) 
Martin hadde møte med Marte (rådgiver) om organisering av IMF 

Vi var på ULG-møte. 

Johanne har hatt møte med KA om PTV valg rutiner og holdt opplegg om tillitsvalgte 

til 1. klasse. Har søkt midler til kontortid og inspirasjonshylle på matteland. 

Johanne fikk en førsteklassing til å stille til PTV. 

Begge har hatt kontortid på matteland. 

 

ITK, Thale, gjenvalgt. Siden sist gang har vi på ITK valgt nye KTV-er i 1-klassene på 

instituttet. Vi har også funnet tidspunkt for åpent kontor, der vi skal samarbeide med 

IES-ITV-ene. Vi har også fått en avtale med instituttet der KTV-er får en litt større 

rolle, og dermed også skal få betalt! Instituttet har også gått med på å ansette en 

student til å arrangere temakvelder for studentene på kyb. Temakveldene skal bli 

brukt til å til for eksempel vise kule ting en kan jobbe med etter studiet. 

IIK, Emil, kontek 5 årig, workshop med Gjøvik. Møte og ws på Dombås med IIK fra 
gjøvik. Dialogmøte med instituttet og tatt kontakt med nestleder for utdanning. 
 
Sti, Astrid, leder av Studenttinget. 
Skriver høring på grunnlag for ny UH-lov. Utarbeider ny politikk på opptak av 

studenter til høyere utdanning. Arbeider med studentuttalelse til NOKUT-tilsyn. Fått 

nye stedlige ledere i Gjøvik og Ålesund og fått nye styrerepresentanter. 

Immatrikulering, Studenttingsmøte, Tillitsvalgtkonferansen, Reise til Ålesund og 

Warszawa, Campussamling og avspark med NSO Nasjonalt studentorgan).  

IIR, Henrik og Kristoffer 
IIKG, Sondre og Sigrid 
Siden sist har vi fått ny ITV, Sigrid Blystad. Så siden sist har det meste gått i oppstart 

og opplæring. 

FTV- Odd Arne elektro 3.kl. og Joel 5.kl, Didrik 2.kl. lektorrealfag og Magnus 3.kl. 
elektro.  
Joel og Magnus har deltatt ledergruppemøter 

o Oppfattelse av immatrikuleringen 
o Opptak av forelesninger 
o Informasjonssikkerhet og personvern 
o Studentareal 
  



• Oppfølging av ITVer 
o Fordelt ansvarsområder 

  
• Velferdsmidler 

o Funnet ut hvor mye penger vi har 
o Satt frist for søknad, 2.okt 
o Skjema publiseres 1.sept 

  
  

• IE utdanning møte 
o Prøve eksamen 

 
Konsulent: Kristin. Jeg er konsulent for studentrådene IE, økonomi og 
ingeniørutdanningen. Det er bare å ta kontakt hvis dere trenger hjelp med noe i 
vervet som tillitsvalgt. Stikk gjerne innom kontoret mitt i Studentdemokratiet sine 
lokaler på Gløshaugen, digitalt på teams eller send en e-post kristin.eggen@ntnu.no 
 
OR-sak 01/22 Gjennomgang av møteteknikk 
Joel hadde en gjennomgang av møtetegn og møteteknikk for digitale og fysiske 
møter i studentrådet IE. 

• En finger for innlegg 

• 2 fingre for kommentar 

• Kroket finger for spørsmål 

• T for saksopplysning 
 

• Vanlig høflighet 

• Høyt tak for motstridende meninger 
 

• Teams/ digitalt – «raise hand»-funksjonen for å tegne seg til innlegg. Dersom 
man har saksopplysning eller har replikk skal det skrives i chaten. 

• Se skriv møteteknikk  
 

 
OR-sak 02/22 Referat fra møte med fakultetet 
Magnus presenterte saken. Møte med ledergruppa saker som er tatt opp hittil  

• Instituttet fornøyd med årets immatrikulering. 

• Opptak av forelesning. Vi vil gjerne ha studentene tilbake på campus, 
men ønsker samtidig opptak av forelesninger. FTV-ene har gjort en 
undersøkelse blant studentene og fått 400 svar. Denne saken vil bli 
fulgt opp i høst.   

• Informasjonssikkerhet og personvern blant ansatte og studenter. 
Diskutert opplæring. 

• Litt om studentareal, fakultet har ansvar for å finne lokaler 
linjeforeninger. Utfordring med lokaler som er på tvers av fakultetene, 
ingen tar ansvar. Dette bør sentraliseres. 

• Arealkontakt fakultetet IE – Jan Håvard Ryenjan.h.ryen@ntnu.no 
 
  

 

mailto:kristin.eggen@ntnu.no
file://///felles.ansatt.ntnu.no/ntnu/utd/st/studentdemokratiet/studentrad_ie/06.%20Velkommen/HowToGuider/Møteteknikk%20Studentrådene%20(1).docx
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OR-sak 03/22 Oppfølging ITV-ene 
Joel orienterte om saken. FTV-ene følger opp ITV-ene med jevnlige møter. Det 
avtales individuelt om hvordan dette skal foregå. Det blir også gjennomført 
medarbeidersamtaler en gang i semesteret, hvor konsulenten deltar. 

o IMF - Didrik  
o IIR – Odd Arne  
o IES - Magnus  
o IIK - Joel  
o ITK – Odd Arne  
o IDI - Joel  
o IEL – Odd Arne  
o LUR- Didrik  

 
 OR-sak 04/22 Gjennomgang av studieprogramrådene IE høsten 2022 

Odd Arne orienterte saken. Studieprogramrådet er et rådgivende organ som skal 
bidra i arbeidet med utvikling av kvaliteten i studieprogrammet. Studieprogramrådet 
skal bestå av studenter (PTV), vitenskapelig ansatte og administrativt ansatte og 
eksterne aktører. Vi mangler noen PTV-er for høsten 2022.  
 

• I stillingsinstruksen til ITV står det at dere skal sørge for at alle 
studieprogramråd tilknyttet instituttet har god representasjon. 

• Noen ITV-ere er også PTV, men det er opp til dere. 

• Vervet lønnes med 50 t i semesteret. 

• Studentrådet IE har avtalt med fakultetet at vi sender inn en samlet oversikt 
over PTV hvert semester, slik at de får ordnet med arbeidskontrakter. 

• PTV må ha signert arbeidskontrakt før de deltar på møter i studieprogramråd. 

• Samlet oversikt legges ut på teamsen til Studentrådet IE. 

• Det er utarbeidet en stillingsinstruks for PTV (se filer Gjeldende instrukser på 
teamsen vår) som dere må dele ut til alle PTV. Fakultetet ønsker at PTV 
kommer forberedt til møtene. 

 



 
OR-sak 05/22 Registrering i riktig manntall  
Odd Arne orienterte om saken. For at folk skal kunne stemme i valget ved instituttet sitt 
må de være registrert riktig i manntallet. Dette kan man sjekke på 
https://innsida.ntnu.no/valg/ når registreringa starter. Fristen kommer til å være 
20.september så det kommer til å være en viktig oppgave for dere å minne studentene 
på å sjekke sin registrering. Manntallet ved NTNU oppdateres hver vår og høst etter 
studentenes semesteroppmelding. 

• Det er den enkelte ansatte og student sitt ansvar å kontrollere sin egen 
registrering. 

• Høstmanntallet tas ut 20.september. 

• Vårmanntallet tas ut 20. februar. 

• Dette kan gjøres fra manntallet tas ut til klagefristen løper ut to uker senere. 

• Viktig oppgave for ITV å minne studentene på å sjekke sin registrering. 

• Kontroller din oppføring i valgweb. Hvis du er registrert riktig der du ønsker å 
stemme trenger du ikke å foreta deg noe. 

 
SR-Sak 06/22 Velferdsmidler høsten 2022 
Didrik presenterte saken. Vi kommer til å dele ut 300 000,- totalt dette semesteret. 

• Søknadsskjema publiseres 1. september med frist 2. oktober. 

• ITV kan søke på vegne av klassen sin. 

• Skjema blir publisert på våre nettsider, sendes også ut i teamskanalen til 
Studentrådet IE. 

• Vi støtter ikke til arrangement med alkohol eller til linjeforeningsdrift. 

• Prioriterer studentvelferd 
 
SR-sak 08/22  Innspill til NOKUT 

Didrik presenterte saken. Nasjonalt organ for kvalitet i utdanningen (NOKUT) skal 

denne høsten ha tilsyn med kvalitetsarbeidet ved NTNU. I den forbindelse har 
Studenttinget sendt ut en høring til Studentrådene på NTNU med frist 1. september 
Spørsmål: 

1. Studentenes generelle synspunkter på kvalitetsarbeidet ved institusjonen 

https://innsida.ntnu.no/valg/
https://innsida.ntnu.no/valg/


2. Studentenes deltagelse i kvalitetsarbeidet 

3. Studentenes tilgang på informasjon om resultater fra kvalitetsarbeidet 

4. Studentenes opplevelse av medvirkning i kvalitetsarbeidet 
 
Innspill: 

• Det er mange emnerapport på IDI som mangler. 

• Ingen standardiserte metoder og rapportene varierer veldig.  

• I små fag kan referansegruppesystemet virke overflødig. 

• «Si fra knappen», ingen av studentene vet om dette. 

• Studentene opplever at referansegrupper ikke har noen betydning. Det skjer 
ingen endringer. 

• Elkraft, har ikke identitetsareal, brukes til lab, høgskoleringen 3. 

• Kontaktperson har ansvar for arealbasert på fakultetet 

• Fungerer kvalitetssikringssystemet generelt? Det kan være bedre med en 
spørreundersøkelse. 

• Utfordrende med referansegrupper som ikke fungerer/ ikke samarbeider 

• I store fag er det utfordrende med referansegrupper, hva er gjort tidligere. 

• ITV IEL samarbeidet med referansegruppe om en forelesning som ikke 
fungerte og tok det opp med ledelsen, men det ble ikke endring. 

• Det er ikke kommunikasjon mellom tidligere referansegrupper og ting blir ikke 
fulgt opp. 

• Små fag kan gi innspill generelt 

• Det nye Kvalitetsikring-systemet til NTNU er blitt heldigitalt (Kasper). 

• Referansegruppesystemet fungerer ikke som det skal i emner der det bør skje 
endringer. 
 

SR-Sak 09/22 Prøve eksamen 
Odd Arne presenterte saken. I IE utdanning ble det foreslått prøve eksamen for Årets 
studenter har aldri hatt eksamen på VGS. De ønsker å gjenskape opplevelsen på 
Sluppen.  
Innspill: 

• IMF bruker å ha midtveisprøve for sine studenter. 

• IIR – Ålesund, det vil gjøres tilsvarende i Gjøvik og Ålesund. 
 
SR-Sak 09/22 Aktuelle saker for høsten 2022, åpen diskusjon 
Joel presenterte saken. 
Aktuelle saker H2022 

• Hvordan var oppstarten 

• Opptak av forelesninger 

• Bærekraftarbeid som del av studieprosessen 
o ESG, veiledning på bærekraftige løsninger i fremtiden 
o Arbeidslivsrelevans 

 
Innspill: 

• Hvilke organisasjoner skal kunne stå på stand på NTNU? 

• Det skal ikke være organisasjoner på stand som krever penger av studentene. 
Gi beskjed til vakt og service hvis det står organisasjoner som gjør dette  

• Eksamensperioder, NTNU søker alltid om utvidet eksamensperiode.  

• Studentene ønsker flere digitale eksamener som gjør at perioden må utvides. 



• Kan eksamensperioden fremskyndes? Astrid sjekker opp 
 

Eventuelt 
Odd Arne presenterte saken. Fakultetet IE ønsker 2 studentrepresentanter for å 
evaluere studiestart. 
 
Joel. Noen forelesere lar studenter ta med sine egne fagbøker obligatorisk på 
eksamen. Oppfordrer studentene til å melde avvik når dette skjer. 
Kom gjerne med innspill om det er flere medstudenter som opplever dettesom 
FTV@sr-ie.no 
 
Diggerunden 

• Utfordringer med teknikken 

• Positivt med gjennomgang av møteteknikk og innspill på høring. 

• Bedre presentasjoner til neste gang. 

• Bra engasjement og god stemning i møte. 

• Møteinnkallingen bør være med spørsmål ITV kan ta stilling til på forhånd. 

• Kunne hatt bedre tid på innspill på høring. 

• Huske Ålesund og Gjøvik i møtedeltakelsen. 

• Bra at vi har kontaktperson på areal på fakultetet. 

• Mikrofon fungerte ikke  
 


